
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Sulechów, 16 września 2019 r. 

 

    Pani Radna / Pan Radny 

    Rady Miejskiej w Sulechowie 

Znak: BR.0002.10.2019 

 

Szanowni Państwo, 

 

Przesyłam informację Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi punkt 3. porządku obrad sesji w dniu 17 września 2019 r. 

 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w następujących wydarzeniach i spotkaniach: 

 

1) Udział w uroczystościach upamiętniających 75. Rocznicę Wybuchu Powstania Warszawskiego w 

dniu 1.08.2019; 

2) Udział w Festynie Rodzinno - Sportowym w Mozowie w dniu 3.08.2019; 

3) Udział w obchodach Święta Wojska Polskiego oraz Pikniku Wojskowym "Wierni Polsce" w dniu 

15.08.2019; 

4) Udział w Dożynkach Sołeckich w Kalsku w dniu 17.08.2019; 

5) Udział w Dożynkach Gminnych w Pomorsku w dniu 24.08.2019; 

6) Udział w uroczystościach odpustowych ku czci Matki Bożej Częstochowskiej w filialnym kościele w 

Kalsku w dniu 25.09.2019; 

7) Udział w Dożynkach Sołeckich w Kijach w dniu 31.08.2019; 

8) Udział w uroczystościach upamiętniających 80. Rocznicę Wybuchu II Wojny Światowej w dniu 

1.09.2019; 

9) Udział w III Pikniku Parafialnym w Parafii pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Sulechowie w dniu 

1 września 2019; 

10) VIII Przegląd Pieśni Maryjnych "Głosem pieśni wielbię Ciebie" w sali widowiskowej w Zborze na 

zaproszenie Parafii pw. Św. Stanisława Kostki w dniu 1.09.2019; 

11) Uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 

Sulechowie w dniu 2.09.2019; 

12) Uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego w Liceum Ogólnokształcące im. rotmistrza Witolda 

Pileckiego w Sulechowie w dniu 2.09.2019; 

13) Udział w Narodowym Czytaniu - "8 nowel na 8 Narodowe Czytanie" organizowanym przez 

Bibliotekę Publiczną Gminy Sulechów w dniu 7.09.2019; 

14) Udział w uroczystym otwarciu Żłobka Niepublicznego Przedszkola "Dobra Wróżka" w Sulechowie 

w dniu 7.09.2019; 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

15) Udział w Dożynkach na Brzeziu w dniu 7.09.2019; 

16) Udział w uroczystościach z okazji Jubileuszu Pożycia Małżeńskiego sulechowskich par w dniu 

12.09.2019 na zaproszenie Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego Barbary Szepelawy; 

17) Udział w Dożynkach Wsi Kruszyna w dniu 14.09.2019; 

18) Udział w uroczystościach odpustowych Parafii Wojskowej ku czci Najświętszego Imienia Maryi  

w dniu 15.09.2019. 

 

2. Dyżury w Biurze Rady Miejskiej: 

15.07.2019 w godz. 15.00 - 17.00;  

22.07.2019 w godz. 15.30 - 17.00; 

29.07.2019 w godz. 7.30 - 8.30; 

12.08.2019 w godz. 7.30 - 8.30; 

26.08.2019 w godz. 15.30 - 17.00; 

2.09.2019 w godz. 14.30 - 16.00; 

9.09.2019 w godz. 14.30 - 15.30. 

 

3. Pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej sesji Rady Miejskiej (od dnia 16 lipca 2019 r.): 

15 lipca 2019 r. 

● pismo mieszkańców ulicy Tkackiej w Sulechowie w sprawie uciążliwości spowodowanych 
funkcjonowaniem myjni samoobsługowej. Pismo przekazałam Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 
Środowiska. 

17 lipca 2019 r. 

● do wiadomości otrzymaliśmy Pismo Sołtysa Sołectwa Kruszyna w sprawie aktualnego stanu działań 
gminy związanych z stanem drogi wojewódzkiej nr 278. 

19 lipca 2019 r. 

● zapytanie radnego Rady Miejskiej w Sulechowie Przemysława Mikołajczyka w sprawie wydania opinii 
prawnej odnośnie naruszenia zapisów ustawowych w głosowaniu nad drukiem nr 124 w czasie obrad 
IX Sesji rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 18 czerwca 2019 r. Zapytanie przekazałam Panu 
Burmistrzowi. 

● Burmistrz Sulechowa przekazał na moje ręce odpowiedź na pytania radnego Rady Miejskiej w 
Sulechowie w sprawie przekazania radnemu pytań i odpowiedzi jakie Gmina przekazywała w sprawie 
dokumentacji rad rodziców, oraz wniosku przekazanego do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Zielonej Górze. Odpowiedzi przekazałem radnemu w dniu 22 lipca 2019 r. 

● Burmistrz Sulechowa przekazał na moje ręce kopię pisma Prokuratury Rejonowej w Świebodzinie 
dotyczącego informacji na temat przedłożenia dokumentacji rady rodziców przy Szkole Podstawowej 
nr 3 w Sulechowie. Pismo przekazałam państwu radnym w dniu 22 lipca 2019 r. 

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

23 lipca 2019 r. 

● Wpłynęło zaproszenie na zjazd sprawozdawczy Lubuskiego Stowarzyszenia Sołtysów. Zjazd odbył się 
w dniu 27 lipca. Zaproszenie przekazałam sołtysom pocztą elektroniczną. 

● Radny Wojciech Szefner złożył rezygnację z członkostwa w Komisji Statutowej. 

29 lipca 2019 r. 

● Przekazałam Panu Burmistrzowi informację na temat radnych, którzy wyrazili chęć uzupełnienia 
składu Gminnej Rady Pożytku Publicznego. Nowymi członkami rady zostali Wiceprzewodniczącą Rady 
Miejskiej Agnieszka Szeląg oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej Izabela Wojewoda. 

30 lipca 2019 r. 

● Wpłynął odpis prawomocnego wyroku sądu w sprawie stwierdzenia nieważności § 3 uchwały nr 
0007.26.2019 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie cennika opłat za 
korzystanie z basenu Ośrodka Sportu i Rekreacji „Sulechowianka” w Sulechowie. Odpis przekazałam 
Państwu radnym. 

31 lipca 2019 r. 

● wpłynęły dwie interpelacje radnego Jana Rerusa – w sprawie zamontowania płotków ochronnych na 
ulicy Okrężnej w Sulechowie oraz w sprawie oznaczenia w gminie drugiej strefy usług taksówkowych. 
Interpelacje przekazałam Panu Burmistrzowi. Odpowiedź, która wpłynęła w dniu 29 sierpnia 2019 r. 
przekazałam Panu radnemu. 

● wpłynęło pismo Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w sprawie przyznania dotacji 
Parafii Rzymskokatolickiej w Łęgowie na badania i prace konserwatorskie i restauratorskie w kościele w 
Klępsku. Pismo przekazałam Państwu radnym. 

1 sierpnia 2019 r. 

● wpłynęło pismo Burmistrza Sulechowa zawierające stanowisko w sprawie remontu i prac 
konserwatorskich w kościele w Klępsku. Pismo przekazałam Państwu radnym. 

● wpłynęło zaproszenie radnych Agnieszki Szeląg, Stanisława Kaczmara oraz Radosława Murkowskiego 
na spotkanie w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego. Zaproszenie przekazałam Państwu 
radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

2 sierpnia 2019 r. 

● wpłynęła odpowiedź Burmistrza Sulechowa na pytanie radnego Przemysława Mikołajczyka w 
sprawie naruszenia ustawowego zakazu udziału radnego w głosowaniu. Odpowiedź przekazałam Panu 
radnemu. 

● wpłynęło zapytanie radnego Radosława Murkowskiego w sprawie postępu inwestycji związanej z 
budową parku Sulecha. Zapytanie przekazałam Panu Burmistrzowi. 

5 sierpnia 2019 r. 

● wpłynęło zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie wpisów na świadectwach szkolnych. Zapytanie 
przekazałam Panu Burmistrzowi. Zapytanie to Pan Burmistrz przekazał według właściwości Lubuskiemu 
Kuratorowi Oświaty w Gorzowie Wielkopolskim w dniu 6 sierpnia. Odpowiedź Lubuskiego Kuratora 
Oświaty w Gorzowie Wielkopolskim została przekazana radnemu. 

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

19 sierpnia 2019 r. 

● wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały nr 
0007.126.2019 z dnia 16 lipca 2019 r. w sprawie rozpatrzenia skargi. 21 sierpnia 2019 r. Wojewoda 
Lubuski wydał rozstrzygnięcia nadzorcze w stosunku do wyżej wymienionej uchwały w którym uznaje 
ją za nieważną. 

26 sierpnia 2019 r. 

● Wpłynęła interpelacja radnego Jana Rerusa w sprawie ustalenia zasad użytkowania flagi gminnej i 
przygotowania zmian do uchwały Rady Miejskiej. Odpowiedź została udzielona w dniu 2 września 2019 
r. i została przekazana Panu Radnemu. 

● Wpłynęła interpelacja radnego Sebastiana Różyckiego w sprawie lokali mieszkalnych. 

● Wpłynęła rezygnacja radnej Agnieszki Szeląg z członkostwa w doraźnej Komisji Statutowej. 

27 sierpnia 2019 r. 

● Wpłynęło pismo Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie udzielenia dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane na pokrycie kosztów prac przy kościele w 
Klępsku. Pismo przekazałam Państwu radnym 

28 sierpnia 2019 r. 

● Wpłynęło pismo Zarządu SuPeKom Sp. z o.o. zawierające analizę wykorzystania miejsc grzebalnych 
na nowej części cmentarza komunalnego w Sulechowie. Analizę przekazałam Państwu radnym. 

29 sierpnia 2019 r. 

● Wpłynęła interpelacja radnego Jana Rerusa w sprawie przywrócenia ruchu kołowego na drodze 
łączącej ul. Bolesława Chrobrego z ul. Krańcową w Sulechowie w okolicy Przedszkola. 

9 września 2019 r. 

● Do wiadomości przekazano wniosek radnego Jana Rerusa kierowany do Dyrektora Szkoły nr 3 w 
Sulechowie w sprawie udostępnienia do wglądu dokumentacji rady rodziców. 

● Wpłynęła rezygnacja radnego Stanisława Kaczmara z członkostwa w doraźnej Komisji Statutowej. 

● Wpłynął wniosek grupy radnych Rady Miejskiej w Sulechowie o odwołanie radnej Izabeli Wojewody 
z funkcji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sulechowie. 

12 września 2019 r. 

● Wpłynęło stanowisko organizacji prowadzących naukę pływania w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie cennika opłat za korzystanie z basenu Ośrodka Sportu i Rekreacji „Sulechowianka”. 
Stanowisko przekazałam Państwu radnym. 

Z poważaniem 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie 

Izabela Wojewoda 


